
Inspraak moment voor 22 juni 2021 om 20.00 uur op het stadhuis van de gemeente Rijswijk 

Op 1 april kregen de bewoners van Leeuwendaal een brief van de gemeente Rijswijk waarin 
zij op de hoogte werden gesteld van het feit dat de gemeente Rijswijk ORAC’s gaat plaatsen 
ivm overlast van ratten. 
Omdat de bewoners in de directe omgeving van de Frederiklaan helemaal geen overlast van 
ratten hebben meldden zij dit op 7 april in een brief aan de gemeente. Daarbij wijzen deze 
bewoners de gemeente Rijswijk op de rommel die ontstaat bij het gebruik van dit soort 
containers (bij de voorgestelde containers doorlopend wordt bijgeplaatst) juist ratten en 
meeuwen aantrekt en dat deze bewoners van Leeuwendaal dus helemaal geen ORACs willen 
hebben.

Op 1 juni 2021 kregen de bewoners van Leeuwendaal weer een brief, waarin de gemeente 
geprobeerd heeft de procedure en de tot standkoming van het besluit uit te leggen. Er worden 
excuses gemaakt over het uitblijven van inspraak door en contact met bewoners maar daar 
wordt verder handig overheen gestapt (….) waarna er uitgelegd wordt hoe de plaatsing tot 
stand gaat komen en waarbij nadrukkelijk wordt aangegeven dat onze stem telt…. 

Inmiddels is op een platform van Avalex (waar overigens iedereen (ook niet belanghebbende 
van buiten de wijk) ongecontroleerd en ongelimiteerd voor of tegen kan stemmen) kenbaar 
gemaakt dat het niet alleen om containers voor restafval gaat: op een aantal plekken in de 
buurt worden milieustraten voorgesteld, niet alleen restafval maar dus ook overigens zonder 
enige toelichting, containers voor glas, gft pmd, textiel en papier. Op het reactieplatform 
(waar notabene Avalex de regie op lijkt te voeren) zijn inmiddels meer dan 700 reacties te 
lezen van bewoners die voor het overgrote deel tegen de komst van ondergrondse containers 
zijn.

Maar wat is er dan precies aan de hand? 
Er zijn twee korte straatjes (stukje Leeuwendaallaan en stukje Koninginnelaan) waar afval 
problematiek heerst: de bewoners van de bovenhuizen kunnen hun afval niet scheiden en 
zetten het ongescheiden afval gewoon in en naast restafval kliko’s die door de gemeente veel 
te weinig geleegd worden, waardoor loslopende katten, meeuwen, ratten daar makkelijk bij 
kunnen. Een heel lokaal probleem. Het lijkt mij en de betrokken bewoners zeer onzorgvuldig 
en onnauwkeurig om dit zeer lokale probleem op te lossen met de plaatsing van ondergrondse 
containers verspreid door de gehele buurt (waarbij dus ook voorstellen gedaan zijn voor glas, 
gft, pmd papier en zelfs textiel). Daarnaast is het voor velen van ons onbegrijpelijk dat de 
gemeente samen met Avalex criteria heeft opgesteld voor zogenaamd geschikte plekken waar 
de gemeente en Avalex zich in het plaatsingsvoorstel dan vervolgens niet consequent aan 
houden. Mogelijk dat de gemeente Rijswijk en Avalex zelf ook ingezien hebben dat op het 
eerste gezicht redelijke criteria, infrastructureel helemaal niet passen voor de wijk 
Leeuwendaal met veel spelende kinderen, smalle straten waar een hoge parkeerdruk is en 
waar bewoners zich inzetten voor het behoud van enig groen in hun eigen leefomgeving….

In de Telegraaf van afgelopen week is een kort artikel verschenen over deze heel vervelende 
gang van zaken waar de journalist de gemeente Rijswijk heeft gevraagd om commentaar in 
het licht van hoor en wederhoor. De woordvoerder van de gemeente Rijswijk geeft in het 
artikel aan dat de inzamelkosten met de komst van de containers omlaag zouden gaan. De 
bewoners vragen zich af of dat inderdaad zo is, welke alternatieven er zijn bestudeerd en  
doorgerekend en of de afname van hun woongenot agv de plaatsing van ondergrondse 
containers wel opweegt tegen deze vermeende kostenbesparing. 



Bewoners hebben het gevoel dat de gemeente zich onredelijk opstelt, zich blindstaart op het 
plaatsen van de containers zonder verder inhoudelijk te onderzoeken hoe het zeer lokale afval 
probleem aangepakt kan worden zonder dat het woongenot van de overgrote meerderheid van 
de buurt in het gedrang komt. 

Samengevat:
Bewoners zijn van mening dat de gemeente een onnauwkeurige procedure volgt waarbij de 
argumenten en akties helemaal niet met elkaar overeenkomen.
Bewoners zijn van mening dat (verwijzend naar de brief van de heer Francissen van 20 juni 
aan de wethouder) de gemeente Rijswijk zich niet aan de eerder gemaakte afspraken wil 
houden.
Bewoners zijn van mening dat er niet naar hun inhoudelijke bezwaren wordt geluisterd.
Bewoners willen de raad, de wethouder en de gemeente Rijswijk vragen om dit project 
alstublieft direct te stoppen en vaart te maken met het uitdenken van de lokale oplossing voor 
het zeer lokale afvalprobleem van de eerder genoemde delen van de Koninginnelaan en 
Leeuwendaallaan waarbij de bewoners en omwonenden nadrukkelijk willen meedenken en 
nauw betrokken willen worden.  
Ik dank u wel voor uw aandacht en ik kijk uit naar uw reactie.
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